## 辨理「自行分配學位」學生註冊手續

請獲取錄學生之家長在11月22日或23日辦公時間內(上午9時至5時)到 校辦理註冊手續,並請帶備以下所需文件:

- 1. 學生証件半身照片1張
- 2. 贴上\$2.2 郵票之回郵信封(請在信封封面寫上學生姓名及地址)

敬希各位家長留意,如<u>家長未能在指定期限內辦理註冊手續,則被當作放</u> 棄學位論,該學位將由後備生補上。

## Registration of pupils who have been offered a discretionary place

Parents of successful applicant children please come to School Office to register and submit the following documents on  $22^{nd}$  and  $23^{rd}$  November 2023 during office hour (9:00a.m. -5:00p.m.)

- 1. One student's recent photo
- 2. One envelope (written with the name and address of the student applicant and pasted with a \$2.2 stamp.)

In case a <u>successful applicant fails to turn up for registration during</u> the specified period, the place offered is considered to have been <u>forfeited</u>. Such vacancies will be filled by applicants on the waiting list.